
Styrelsemöte 140818 
 

Närvarande: Anna Gutenmark, Anette Andersson, Oscar Blomberg, Ida Friedleiff, Jessica Larsson 
Viksten, Bengt Hellman, Johanna Fors, Linn Karlsson 

 

1. Genomgång förra mötesprotokollet 
2. Ang efterträdare till Jennifer; Carina Nilsson började 18/8. Kommer att under de två första 

veckorna ha praktik. Anställs sedan under ett år med särskilt anställningsstöd. 
3. Köläget; flera nya i kön. En uppsägning. 
4. Uppdatering av kontaktlistor med namn och nummer till de nya familjerna planeras. 
5. Bengt och Jessica tittar på revisorspostens arbetsbeskrivning. 
6. Personalsamtalen avslutades innan sommaren. 
7. Utekontoret har meddelat att en inventering av utemiljön behöver göras. Blir troligen uppgift 

för utegruppen. 
8. Uppstartsmöte för alla planeras till 3/9 kl 18.00. 
9. Beslut tas att byta ut däcken som ligger på Nallesidan. Planeras att ersättas av någon form av 

balansbana. Byggs under höströjet. 
10. Ekonomin visar positiv trend i resultaträkningen. Målet är att ha en buffert motsvarande tre 

månaders utgifter. 
11. Föräldramöte 7/10 kl 18.00. 
12. Nästa styrelsemöte 15/9 kl 18.00 

 

Vid protokollet Jessica Larsson Viksten 


